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Eddie Carbone is a longshoreman and a straightforward man, with a strong sense of
decency and of honour. For Eddie, it's a privilege to take in his wife's cousins, straight
off the boat from Italy. But, as his niece begins to fall for one of them, it's clear that it's
not just, as Eddie claims, that he's too strange, too sissy, too careless for her, but that
something bigger, deeper is wrong, and wrong inside Eddie, in a way he can't face.
Something which threatens the happiness of their whole family.
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0318: Hurray, hurray, tomorrow's Ivo van Hove Day! 明天下午场！ 0411:
他化留白为涌动的能量，转难解于神奇。

-----------------------------
两幕版本，有个很长的介绍。这一系列书的封面都很好看啊。

-----------------------------
turns out that it worths less mental breakdowns than of mice and men.
Eddie有代入感，吐了。唉，但我还是忍不住叹气，唉，并失眠。

-----------------------------
看NTlive之前抱佛脚（马强和nicola感觉都不太适合角色，捂脸

-----------------------------
觉得可能还是因为读的时候脑子里都是Ivo van Hove的那个production。

-----------------------------
气氛一层层铺上去，第一幕结束时已经很让人惊叹了，第二幕开始各种暗流涌动。
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